
Waarom wijkwinkelcentra het zo goed doen
10-12-2021 13:38

Veel wijkwinkelcentra deden het al goed. Maar mede door de coronacrisis zijn ze nog succesvoller geworden.
Hoe komt dat? En waarom zijn er dan toch nog tientallen zorgenkindjes?
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